

FORM 17

(Subsection 123(1))

TRANSFER OF LEASE

I, _____, the lessee, in consideration of _____, the receipt of which I acknowledge, transfer to _____ of _____ the lease registered in the Land Titles Office for the Nunavut Registration District on _____, 20____, as instrument number _____, together with all my rights, powers, title and interest in the lease.

Dated at _____ this _____ day of _____, 20____.

(Transferor)

ACCEPTANCE

I, _____, the transferee, accept the transfer of the lease described above, to be held by me as tenant, subject to the conditions, restrictions and covenants express or implied in the lease.

(Transferee)

Postal address of transferee:

FORMULE 17

[*paragraphe 123(1)*]

TRANSFERT DE BAIL

Je soussigné(e),, le locataire, en considération de la somme de que je reconnais avoir reçue, transfère à de le bail enregistré au bureau des titres de biens-fonds de la circonscription d'enregistrement du Nunavut, le 20, sous le numéro, ainsi que tous les droits, pouvoirs, titres et intérêts s'y rattachant.

Fait à, le 20

.....
(*Cédant*)

ACCEPTATION

Je soussigné(e),, le cessionnaire, accepte le transfert du bail ci-dessus désigné, pour être détenu par moi à titre de locataire, et sous réserve des conditions, restrictions et conventions expresses ou implicites dans le bail.

.....
(*Cessionnaire*)

Adresse postale du cessionnaire :